



N.V. No: 048/2020

The Embassy of the Republic of Malta to the Russian Federation presents its compliments to the First European Department of the Ministry of Foreign Affairs of the Russian Federation and has the honour to refer to Article 4 of the Air Transport Agreement signed on 8th October 1981, as subsequently amended.

The Embassy is pleased to inform about the designation of Malta Air as a second airline for the operation of the agreed services on the specified routes as provided under the existing arrangements agreed between Malta and the Russian Federation.

The Embassy of the Republic of Malta is kindly asking the First European Department of the Ministry of Foreign Affairs of the Russian Federation to bring this information to the attention of the pertinent aeronautical authorities of the Russian Federation.

The Embassy of the Republic of Malta to the Russian Federation avails itself of this opportunity to renew to the First European Department of the Ministry of Foreign Affairs of the Russian Federation the assurances of its highest consideration.

Moscow, 11 June 2020

**First European Department
Ministry of Foreign Affairs
the Russian Federation
MOSCOW**

Неофициальный перевод

В.Н. № 048/2020

Посольство Республики Мальта в Российской Федерации свидетельствует свое уважение Первому Европейскому департаменту Министерства иностранных дел Российской Федерации и имеет честь сослаться на статью 4 соглашения о воздушном сообщении, подписанного 8 октября 1981 года, впоследствии усовершенствованного.

Посольству приятно сообщить о назначении «Malta Air» в качестве второй авиакомпании, выполняющей оговоренные услуги на указанных маршрутах, как это предусмотрено действующими договоренностями, согласованными между Мальтой и Российской Федерацией.

Посольство Республики Мальта любезно просит Первый европейский департамент Министерства иностранных дел Российской Федерации довести данную информацию до сведения соответствующих авиационных ведомств Российской Федерации.

Посольство Республики Мальта в Российской Федерации пользуется случаем, чтобы возобновить Первому Европейскому департаменту Министерства иностранных дел Российской Федерации уверения в своем весьма высоком уважении.

Москва, 11 июня 2020 года

**Первый Европейский департамент
Министерство иностранных дел
Российская Федерация
МОСКВА**